
Fra: Grimsrud Sissel (Sissel.Grimsrud@indrefosen.kommune.no)
Sendt: 30.08.2020 15:13:35
Til: Postmottak Indre Fosen kommune
Kopi: 

Emne: VS: Handlingsplan for næringsliv og bolyst. 
Vedlegg: 
 
 
Fra: Harald Fagervold <harfage@gmail.com> 
Sendt: mandag 4. mai 2020 15:41
Til: Grimsrud Sissel <Sissel.Grimsrud@indrefosen.kommune.no>
Emne: Sv: Handlingsplan for næringsliv og bolyst.
 
Flott svar! 
Harald 

Sendt fra min Huawei‐mobiltelefon

‐‐‐‐‐‐‐‐ Opprinnelig melding ‐‐‐‐‐‐‐‐
Fra: Grimsrud Sissel <Sissel.Grimsrud@indrefosen.kommune.no>
Dato: man. 4. mai 2020, 15:39
Til: Fagervold Harald <harfage@gmail.com>
Emne: Re: Handlingsplan for næringsliv og bolyst.

Hei Harald. 
 
I prosjektbeskrivelsen, som ble vedtatt for et år siden, står det at arbeidet i hovedsak vil dreie seg om
tettstedene.
Jeg vil allikevel forsøke å justere handlingsplanen, slik at det blir rom mindre bygder.
Mange takk for innspillet!
 
Med hilsen Sissel

Sendt fra min iPhone
 

4. mai 2020 kl. 14:13 skrev Harald Fagervold <harfage@gmail.com>:

Sendt fra min Huawei‐mobiltelefon

‐‐‐‐‐‐‐‐ Opprinnelig melding ‐‐‐‐‐‐‐‐
Fra: Harald Fagervold <harfage@gmail.com>
Dato: man. 4. mai 2020, 13:50
Til: gerd.sissel.nyborg@smn.no, Harald Fagervold <harfage@gmail.com>
Emne: Handlingsplan for næringsliv og bolyst.

I nevnte plan er bygda Fevåg ikke nevnt, bare under benevningen Stjørna. 
Fevåg er ikke Stjørna. 
Har fått mange henvendelser  fra Fevåg. 
Husk at dette er ømme punkter for bygdene, de er redde for å bli
nedprioritert. 
Harald Fagervold 



Sendt fra min Huawei‐mobiltelefon


